
Hei!  
 
Jeg heter Håvard Sveen, er 23 år gammel og kommer opprinnelig fra Gjerdrum. For øyeblikket 
studerer jeg på mitt 4. år ved Vann- og miljøteknikk her på NMBU. I tillegg til å studiene er jeg 
engasjert på studentsamfunnet som vaktansvarlig, sitter i programrådet for Vann- og miljøteknikk og 
jeg har hatt gleden av å være studentrådsleder for REALTEK det siste året.  
 
Det å være studentrådsleder har vært en utrolig givende jobb. Det har gitt meg en dypere innsikt i 
hvordan ting henger sammen her på fakultetet og jeg har virkelig blitt glad i det hele. Erfaringen fra 
det siste året har gitt meg nye perspektiver på hvordan studentdemokratiet fungerer og hvordan vi som 
studenter kan påvirke beslutningene som tas på fakultetet vårt. Gjennom arbeidet har jeg fått smake på 
hvor viktig det er å representere studentenes stemme og jeg ønsker nå å ta dette engasjementet et steg 
videre.  
 
Som studentrepresentant i fakultesstyret vil jeg ha muligheten til å bringe studentens meninger videre 
inn i et nytt fora. Jeg vil jobbe for å bevare studentvelferden i perioder med økonomiske kutt. Ha 
fokus på samarbeid på tvers av institusjoner og sørge for å inkludere oss studenter mer i fakultet sine 
planer. I tillegg vil jeg jobbe for at Studentenes Hus blir et godt sosialt og faglig tilbud for oss 
studenter, også i fremtiden. 
 
Jeg håper jeg får deres tillit og at dere gir meg muligheten til å ta videre del i dette fantastiske 
studentdemokratiet. Sammen kan vi gjøre en forskjell for alle studentene her på REALTEK, både i 
nåtid og fremtid. Godt valg! 
 
Håvard Sveen 
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Hello! 
 
My name is Håvard Sveen, I'm 23 years old, originally from Gjerdrum. Currently, I'm in my fourth 
year studying Water and Environmental Engineering here at NMBU. In addition to my studies, I'm 
actively involved in the student community as a security officer, serve on the program council for 
Water and Environmental Engineering, and I've had the pleasure of being the student council leader 
for REALTEK this past year. 
 
Being a student council leader has been an incredibly rewarding experience. It has provided me with a 
deeper understanding of how things work within our faculty, and I've truly grown fond of the entire 
process. The past year's experience has given me new perspectives on how student democracy 
functions and how we, as students, can influence the decisions made within our faculty. Through this 
work, I've come to appreciate the importance of representing the voice of students, and I now aim to 
take this commitment further. 
 
As a student representative in the faculty board, I'll have the opportunity to carry forward the students' 
opinions into a new forum. I'll work to safeguard student welfare during periods of financial cuts, 
focus on inter-institutional collaboration, and ensure greater inclusion of students in the faculty's 
planning. Additionally, I'll strive to ensure that Studentenes Hus remains a valuable social and 
academic resource for us students in the future. 
 
I hope to gain your trust and that you grant me the opportunity to continue participating in this 
fantastic student democracy. Together, we can make a difference for all REALTEK students, both 
now and in the future. 
 
Best regards, 
Håvard Sveen 


